
 

                 AGENDA VERGADERING E-TEAM 

📅 woensdag 18 december 2024 

🕢 19:30 

🔑 Tina 

✅ Aanwezig: Tina, Sander, Amin, Rany, Vicky en digitale gast Erwin 

      Verontschuldigd: / 

      Afwezig: / 

🧾Legende:  I  deze topics vullen we op voorhand aan, worden nagelezen en worden niet behandeld 

op het E-Team;  G  is gesprek dat doorgaat tijdens de vergadering, maar waarover zeker ook op 

voorhand info mag komen;  N  is een nieuwe taak waar iedere geïnteresseerde zijn eigen naam bij 

mag zetten. 

Wanneer E-Teamleden aan onderwerpen denken die niet zijn opgenomen in de agenda mogen deze 

er steeds bij genoteerd worden, topics mogen ook verschoven worden. 

Een naam in het rood duidt aan aan wie een taak(je) werd toegewezen. 

De agenda wordt uitgebreid ingevuld in derde persoon (vb. Vicky legde het hobbylokaal vast op … ). 

We noteren al de info waar we over beschikken in een agenda zodat de andere E-Teamleden zich zo 

goed en volledig mogelijk kunnen voorbereiden. Dit om de vergadering zelf vlotter te doen verlopen 

door niet te moeten focussen op een uitleg maar meteen door kunnen gaan naar het besluit. Dit 

houdt ook in dat al de info die via andere kanalen werd gecommuniceerd tussen de vorige en de 

huidige vergadering wordt opgenomen in de agenda. 

 

MAANDELIJKS TERUGKERENDE ZAKEN 

 

Goedkeuren verslag vorige vergadering G Coulissen                                        

 

Verslag oktober goedgekeurd 

Verslag november nog aan te passen 

 

Financiën I Coulissen                                    Tina 

 

● Documenten bank voor de wijziging van de volmachten voor de rekening werden 

ondertekend door alle bestuursleden. 

● Financieel verslag AV te maken na 31/12/2024.  

 

 



 

 

GESPREKSONDERWERPEN 

 

Brainstorm:  

- Plan van aanpak: Erwin bezorgt ons begin komende week een set-up voor een aanpak voor 

de brainstorm. Rany stelt voor om tegen het E-Team zelf ook nog eens na te denken over 

welke onderwerpen/vragen zeker aan bod moeten komen. 

 Erwin liet ook nog weten dat een brainstorm met een grotere groep zeker een goed idee is, 

 maar een nieuwe missie/visie/waarden zeker uit het huidige bestuur moet voortkomen, en 

 waarschuwt ook voor een te grote invloed van voormalige bestuursleden. 

- Locatie: VOC in Vilvoorde vanaf 19u op zondag 22 december. 

- Vicky stuurde de leden nog een herinnering. 

 

Trajectbegeleiding OPENDOEK: 

Intussen kregen we het verslag van OPENDOEK: 

 Intakegesprek jkg ELEMENT trajectbegeleiding OPENDOEK.docx

Don werkt niet meer bij OPENDOEK, vandaar het lange wachten. Sven Van Rietveld volgt het verder 

op en is ook veel responsiever. Rany gaf hem nog volgende feedback naar aanleiding van het verslag: 

- Onze quiz is primair onze winstgevende activiteit, om het groepsgevoel te versterken organiseren 

we ledenactiviteiten (cinema, kerstmarkt, escape room, ...) 

- We hebben dit jaar in mei voor de eerste keer gewerkt met een externe regisseur, we hebben 

momenteel geen plannen om dit in de nabije toekomst opnieuw te doen. Het idee achter ELEMENT 

is dat wij als jongeren alles van begin tot eind zelf maken. 

- Het nieuwe bestuur wordt verkozen in mei, en start op in juni. 

 

De trajectbegeleiding kan van start gaan, Erwin wordt onze trajectbegeleider. Sven zou graag eens 

een uurtje samenzitten met Erwin en ons. Deze vergadering of voor de brainstorm was voor Sven te 

kort dag, Erwin vervoegt ons op deze vergadering.  

 

BRAINSTORM met Erwin 

 

We zijn op zoek naar op zijn minst een aanzet voor onze missie-visie-waarden. Erwin raadt aan om 

echt al op een draft te mikken. Erwin zou op een beperkte brainstorm mikken van 30 minuten, de 

groep in 2 splitsen en aan het schrijven te zetten. Na een pauze voor een van de twee visies kiezen 

en die verder aanvullen of uitwerken (toetsen aan wat in een missie-visie-waarden moet staan). => 

AMORE: Ambitie, Motiverend, Onderscheidend, Relevantie, Echt.  

 

Tina denkt dat twee groepen wel eens twee volledige verschillende visies zouden kunnen schrijven. 

Erwin zegt dat het bestuur dan kan kiezen, maar ook dat er best op het zicht tegenstrijdige dingen 

 

ELEMENT 2.0 G Coulissen                                   Vicky 

https://docs.google.com/document/d/1LuSVh3Nty2iXgiGZBKMKj0jTBm914DGq/edit?usp=drive_link&ouid=107329164035961672230&rtpof=true&sd=true


 

in een missie-visie-waarden kunnen staan. Hij geeft als voorbeeld een theatergroep die het niet 

eens was over wat soort theater ze wilden maken (komedie versus meer experimenteel), en dan 

beslisten om jaar om jaar af te wisselen.  

 

De brainstorm van mei zit sowieso in de rugzak, grote overlap tussen de verschillende deelnemers. 

We zijn ook al met een aantal zaken van deze avond aan de slag gegaan (zoals de 

engagementsverklaring), maar zijn niet gestopt met theater maken (ondanks uitblijven van de 

communicatie van OPENDOEK).  

 

Zondag starten we met een recap van de brainstorm. Op voorhand in een bericht de SOUAR nog 

eens aanstippen. Vicky verduidelijkt kort wat de bedoeling is van de avond. Erwin zegt dat we er 

best instappen met open verwachtingen, en zo dicht mogelijk bij een visie eindigen.  

 

Er gaat sowieso nog gesleuteld moeten worden aan wat er zondag uit de bus komt. Het bericht naar 

de leden was open en vaag, momenteel nog niet geconcretiseerd. Groepje van verscheidene leden 

(oud E-Team, meer en minder geëngageerd). We willen een breed gedragen visie, aangezien het 

bestuur ‘doorrolt’ (in plaats van langdurig benoemd wordt).  

 

Overzicht van de avond: 

=> Vicky leden naar leden op voorhand via bericht 

=> Korte recap 

=> Brainstormen 

=> Pauze 
=> Amore 

=> 2 groepjes: hoe verdelen? Oud en nieuw gemengd 

=> Laten schrijven en daaruit cherry picken?  

=> Positieve feedback naar elkaar toe?  

=> In 1 tekst gieten 

 

Erwin schat dat dit 2,5 uur in beslag zou nemen. E-Team neemt 2 pc’s mee en andere voorzieningen 

(beamer, drank). Rany mailt Erwin het adres etc.  

- We gaan nog met Sven en Erwin samenzitten voor de aftrap voor de trajectbegeleiding, 

datum nog vast te leggen. Rany stelt de datum van het volgende E-Team voor.  

- Sander heeft de sleutels van het VOC voor zondag al opgehaald en aan Rany gegeven.  

- Vicky maakt de verschillende groepjes.  

Herfst ‘25 G Podium                                    Sander  

 

Zowel Thomas als Valerie als Guus staan open voor een samenwerking en zijn oké met spelen op 3, 4 

en 5 oktober 2025. Intussen werd beslist dat Guus regieassistent zou zijn. Valerie wordt 

productiehoofd, maar wil graag nog mensen naast zich. De polyvalente zaal van het Bolwerk werd 

bevestigd aan Bruno. De generale week zal pas starten op dinsdag doordat de zaal op maandag nog 

verhuurd is.  
Start repetities & casting: Valerie, Thomas en Guus hebben hier nog niet uitgebreid over kunnen 

overleggen. Het idee speelt wel bij beiden om eerder vroeger dan later te starten met repeteren. Er 

 



 

zijn nog geen mensen aangesproken in verband met de casting, aangezien we de keuze van het stuk 

pas aankondigen op de AV.  

In de toekomst duidelijke afspraken rond bekendmaking wat het volgende stuk wordt, nu weten 

enkelen het al, maar officieel maken we pas bekend op de AV. 

Sander wordt de projectverantwoordelijke, zodat Vicky het niet tweemaal op rij wordt.  

 

Voorbereiding AV 29/01/25 G Coulissen                                   Vicky 

 

-  De E-Teamleden vulden deze aan tegen 15/12. Rany voegt de 250129 Agenda AV

evaluatie 1984 nog toe. Tegen 2 januari moet de agenda af zijn, zodat Vicky nog kan 

nalezen. De agenda moet ten laatste 7 januari verstuurd worden om in orde te zijn met de 

statuten, Vicky stuurt hem graag op 5 januari.  

- Voorstel voor de begroting 2025 moet Tina nog afwerken.  

- Financieel verslag 2024 maakt Tina in de eerste week van 2025, deze info wordt toegevoegd 

aan de mail voor de AV.  

- Wijziging maatschappelijke zetel naar “Perksestraat 135, 1800 Vilvoorde” is oké voor Tina & 

Jonne. Afschrift uit de statuten: “Om te kunnen beslissen over een statutenwijziging moet 

ten minste 2/3e van de leden van de algemene vergadering aanwezig of vertegenwoordigd 

zijn. Hiervan moet 2/3e akkoord zijn met de wijziging.” 
Het is dus belangrijk dat er genoeg leden aanwezig zijn of hun volmacht geven. Vicky 

benadrukt dit in haar mailtje. Als mensen afwezig zouden zijn, vraagt ze in een reactie 

waarom, aangezien ‘lage opkomt AV’ een onderwerp is op de agenda. 

- Wijziging telefoonnummer op website: momenteel staat het telefoonnummer van Jelle als 

vorige voorzitter nog op onze website. Vicky prefereert dat haar gegevens niet openbaar 

staan. We achten het wel nuttig dat er een telefoonnummer wordt toegevoegd, dat zal het 

nummer van Sander zijn.  

- Indien geen 2/3e van de leden aanwezig of vertegenwoordigd is op de algemene 

vergadering, is een tweede bijeenroeping nodig, minstens 15 dagen later. Deze algemene 

vergadering kan op geldige wijze beslissen, ongeacht het aantal aanwezige of 

vertegenwoordigde leden. 

- Voorbereiding ledenlijst & afdrukken: Rany doet dit 

- Herinnering datum, uur & plaats, agenda, verslag vorige vergadering, voorstel begroting 

2025 en financieel verslag 2024 te versturen ten laatste 7 januari (“tenminste 15 werkdagen 

voor de vergadering” volgens de statuten). Misschien ook expliciet vermelden dat we 

wijziging van de maatschappelijke zetel willen stemmen en dus aanwezigheid/volmachten 

nodig hebben? 

- Wie nodigt de nieuwe acteurs uit (mogen nog geen lid van de AV worden maar wel aanwezig 

zijn)? Vicky spreekt hen algemeen aan op een repetitie.  

- Het hobbylokaal werd aangevraagd maar nog niet bevestigd. 

 

T-shirts, baby cadeaus, roll up G Coulissen                                       Rany 

 

https://docs.google.com/document/d/18xbxVmb1bB8s2CqXadf0p_TSAe2LTcBLBp4k8P8WZuM/edit?usp=sharing


 

 
Tina zocht op waar we vorige keren bestelden en aan welke prijs: 

De T-shirts werden in 2019 bij Brezo Elan (www.shirts-bedrukken.nl) aangekocht voor €10/stuk en 

verkocht voor €15/stuk, type onbekend aangezien facturen bij Joren zijn (Tina nagevraagd). De 

sweaters en hoodies werden in 2022 aangekocht bij Designed4U (www.geprint.be) voor €56/hoodie 

en €49/sweater. Tina vraagt een offerte bij Designed4U voor de prijzen van hoodies, sweaters en 

T-shirts zodat we gericht aan de leden kunnen vragen. We nemen dit niet op in de nieuwsbrief, er 

kan hier gerust een aparte mail voor gestuurd worden.  

Rany zorgt nog steeds voor de bavet, body en roll-up. 

 

Website, social media & blog G Coulissen                                 Sander 

 

- Ticketverkoop VVK: mensen kunnen tot net voor het binnenkomen online tickets kopen. Is 

dat wel wat we willen? We sluiten de voorverkoop af op donderdagavond. We kondigen dit 

meteen aan op de ticketpagina: ‘de voorverkoop loopt tot …’ Kan ook aangekondigd worden 

op de socials: ‘Wil je nog een ticket kopen in voorverkoop? Wees er dan snel bij want dan X 

sluiten we hem af.’ 

- Sander kan de ticketpagina van Spoorloos maken. De ticketprijzen werden met D3M nog 

verhoogd, zoals beslist op de AV van januari 2024. Geen verdere verhoging, werd besproken 

op een AV. 

- Op de pagina van Jeanne D’Arc staan geen speeldata vermeld. Sander voegde dit toe. 

- De pagina van Spoorloos staat online maar niet op de homepage. Sander bracht dit in orde. 

 

Varia G Coulissen                                             

 

- Kerstfoto maken van het E-Team: check! Amin post deze op de socials op 24 december. 

- Checkinera evaluatie: vervelend dat er niet per dag gezegd kan worden wie er had 

ingecheckt, en dat er een andere gsm nodig was om de tickets te scannen voor de 

studenten. In combinatie met de jetonnekes werkte het systeem wel voor Vicky (stond 2 of 

3 keer aan de kassa).  

- Jetons evaluatie: dienden om de betaling aan de kassa te verifiëren aan de deur. Vicky vond 

dit een gemakkelijk systeem. Tina kreeg dit echter nog altijd niet gereconsilieerd met de 

kassa, belangrijk om dit elke dag te tellen. Voor 1984 werd dit positief bevonden, we testen 

het graag op grotere schaal in mei.  

- Visitekaartjes: Amin ontwerpt dit en bezorgt ons een proefdruk. Onze basisgegevens moeten 

hierop staan: Naam van de vereniging, adres, ondernemingsnummer, contactgegevens. Als 

we een kant leeg laten, kan er nog a 

- Gevangenis: deze zal op 29/12 eindelijk opgehaald worden door Geerke! Dank aan Tina voor 

haar vasthoudendheid! 

- 1984: Tina vroeg de gemeente Machelen om feedback. 

 

http://www.shirts-bedrukken.nl
http://www.geprint.be


 

- Discord: Sander vraagt of we hier tevreden van zijn. Over het algemeen wel, twee 

minpuntjes zijn de meldingen wanneer threads gearchiveerd worden (Sander probeert de 

bot te dempen), en Tina krijgt sommige meldingen niet, maar dit hebben we nu opgelost. 

Tina voelt zich voor de eerste keer de oudste van de groep. Dank aan Sander voor de 

suggestie! 

- Website OPENDOEK: we staan niet op hun kaart met theatergezelschappen 

https://www.opendoek.be/ontmoeten/gezelschappen Rany bracht de nodige aanpassingen 

aan in ons account in OPENDOEK om bij op de kaart te komen, maar de laatste update van 

die kaart dateert van 2 oktober. Op 14 december staan we nog steeds niet op de kaart. 

- Website stad Vilvoorde: op de website van de stad Vilvoorde is er een overzicht van het 

aanbod voor jongeren (vanaf 16+). Zouden we hen kunnen contacteren om ELEMENT hieraan 

toe te voegen? https://www.vilvoorde.be/aanbod-voor-jongeren-16 Rany stuurt hen een 

mailtje. 

- Eurosong watch-party: Amin organiseert zelf iets? Best om eerst te vragen wie 

geïnteresseerd is (concrete datum al meegeven), is belangrijk om verder te kunnen 

organiseren (bijvoorbeeld voor de grootte van de zaal).  

- Theaterdag OPENDOEK: 26 april te Brussel. E-Teamactiviteit icm een etentje? 

https://www.opendoek.be/beleven/theaterdag We houden deze datum voorlopig vrij in de 

agenda. Amin moet checken of hij kan. Programma nog niet bekend gemaakt. 

 

INFORMATIEVE ONDERWERPEN 

 

Spoorloos  (23-25 mei 2025) I Podium                                      Vicky  

 

Het repetitieproces is goed van start gegaan. De eerste repetities organiseerden Nele en Thomas in 

kleine groep om de rollen te leren kennen. Dit werd door de verschillende groepen als erg 

aangenaam ondervonden. 

Nele heeft op donderdag 5/12 iets voor het werk, deze repetitie werd vervroegd naar dinsdag 3/12 

(VOC). Op donderdag 19/12 is Nele op vakantie, dit ligt al lang vast en kon ze niet verplaatsen. Het 

is dan geen repetitie, maar de repetities starten terug op 2/1, Sander legde hiervoor het VOC vast. 

Guus bevestigde intussen dat hij mee wil betrokken worden in het productieproces. 

De schoolvoorstelling werd bevestigd door Het Bolwerk, we moeten er wel voor zorgen dat het 

opgeruimd is voor 13u, vanaf 13u is de zaal immers opnieuw verhuurd. 

Tina dient de acteurs nog te verzekeren bij OPENDOEK. 

Naar input van de gespreksavond (en niet gelukt bij 1984) dienen we Nele te vragen om een 

workshop door een externe in te plannen. 

Ellie bevestigde definitief de productie te verlaten. Er werden een aantal rollen verschoven en Vicky 

zal de cast vervoegen in de rol van ‘moeder Jones’. Vicky zal na overleg met Nele en wederzijdse 

toestemming wel projectverantwoordelijke blijven, de communicatie verliep volgens Nele tot nu 

 

https://www.opendoek.be/ontmoeten/gezelschappen
https://www.vilvoorde.be/aanbod-voor-jongeren-16
https://www.opendoek.be/beleven/theaterdag


 

toe steeds vlot en er is een band gesmeed. De rol is niet heel groot waardoor dit mogelijk zou 

moeten zijn. 

Vicky neemt op een later moment nog met Nele en Thomas op hoe we de audities in het vervolg 

anders kunnen aanpakken. 
 

Marketing I Coulissen                                   Vicky   

 

Er werd een productieve brainstorm gehouden waarin verschillende ideeën betreffende marketing 

voor Spoorloos geopperd werden. Met de algemene marketing wachten we tot na de nieuwe 

visiebrainstorm. 

Een kalender om de sociale media te beheren moet nog worden opgesteld. 

 

Spiegeltent  (dec 2024 - jan 2025) I Foyer                                           Vicky 

 

We tappen op 21, 28 december en 4 januari in de Spiegeltent.  

Sander is aanwezig op alle drie data en door Vicky doorgegeven als 

contactpersoon/verantwoordelijke. 

 

Winteractiviteit leden I Foyer                            Amin & Sander    

 

Winterefteling: tickets zijn gekocht voor 27/12. 

Kerstmarkt: plannen zijn gesmeed voor 20/12. 

 

Nieuwsbrief I Coulissen                     Rany & Sander 

 

Onder constructie. 

 

Monthly Movie Nights I Foyer                                           Sander 

 

Met 9 personen hebben we gebleit bij The Wild Robot. De volgende movie night is Nosferatu op 

30/12. 

 

ELEMENTAIR 2025 (1 maart 2025) G Foyer                          Amin & Sander  

 



 

 

Draaiboek te lezen, op zijn minst moeten alle “???” erin besproken worden: Draaiboek ELEMENTAIR 

2025 

??? uit het draaiboek: 

- Vrijwilligers: Sander en Amin regelen de vrijwilligers. 

- Marketing: wie volgt de marketing op? Hashtag ‘#ELEMENTAIR2025’ gebruiken? Frequentie 

posts? Samenwerking en cross-promotion? Countdown posts worden door Joren voorbereid: 

ja? Voorstel van uitwisselen van berichten via sociale media als vorm van sponsoring? In 

samenspraak met team marketing. 

- Flyers: lijkt ons enkel nuttig als we deze kunnen verspreiden op een andere quiz zoals die 

van Horteco.  

- Uitnodigen van onze nieuwsbriefabonnees: ja, uiteraard! 

- Keuken: Joren vraagt tegen 1 februari input van het E-Team over wat we gaan serveren 

(eten en drinken). Tina neemt dit op met Amin en Sander, ze heeft hier vorig jaar een 

overzicht van gemaakt. Vicky wil gerust terug pannenkoeken bakken. Concreet 

boodschappenlijstje op te stellen tegen 1 maart. Vast te leggen wie boodschappen gaat 

doen en wie het extra materiaal voorziet (pannen, vuurtje, croquemachine, sauspotjes). 
Opmaak van food/drankbriefjes door het E-Team liever dan door Joren? Opmaak belangrijk 

voor Joren, wij kunnen de input geven qua menu en prijzen.  

- Prijzentafel: onderstaand geciteerd uit draaiboek, wat willen we doen? 

Gedeelde verantwoordelijkheid. We kunnen ook kiezen om te betalen voor een hoofdprijs 

voor de winnaar/top 5. Dat is een stuk makkelijker. De hoeveelheid goesting om prijzen te 

verzamelen is hier een bepalende factor. Deadline om te kiezen voor aankoop van prijzen: 

midden januari 2025. Lijkt ons logischer te beslissen na de prijzenslag  op 8 februari in 

functie van hoeveel we hebben opgehaald. Daarna kunnen er nog altijd prijzen worden 

aangekocht.  

- Toneeltje: script & acteurs? Wie regelt dit? Is nu niet duidelijk.  

- Benodigdheden: al het materiaal: stylo’s, papier, kassa, EHBO. Tina vraagt of we een aparte 

excel kunnen krijgen met de benodigdhedenlijst (in plaats van in het draaiboek).  

- Wie haalt de sleutel op en maakt afspraken rond verwarming ed? Te verduidelijken met 

Joren.  

 

AIAI (Stalstudio) I Foyer                                         Rany 

 

We gingen kijken op vrijdag 29/11 met 5 leden, op zaterdag 18/01 zullen er nog eens 3 leden 

kijken. 

 

Phantom of the Opera  I Foyer                                          Tina  

 

https://onedrive.live.com/personal/2d0ed3d630ee41b7/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7B30ee41b7-d3d6-200e-802d-c13100000000%7D&action=default&redeem=aHR0cHM6Ly8xZHJ2Lm1zL3cvcyFBcmRCN2pEVzB3NHQ0MEdzYU1sWEZvVURjTmNOP2U9OVVyVU40&slrid=73a96da1-2090-b000-030f-f34ac8f7d8ac&originalPath=aHR0cHM6Ly8xZHJ2Lm1zL3cvYy8yZDBlZDNkNjMwZWU0MWI3L1FiZEI3akRXMHc0Z2dDM0JNUUFBQUFBQXJHakpWeGFGQTNEWERRP3J0aW1lPUJ6QVd6TG9jM1Vn&CID=fd634fe6-a13e-4593-ba7c-d3951109fd4e&_SRM=0:G:144
https://onedrive.live.com/personal/2d0ed3d630ee41b7/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7B30ee41b7-d3d6-200e-802d-c13100000000%7D&action=default&redeem=aHR0cHM6Ly8xZHJ2Lm1zL3cvcyFBcmRCN2pEVzB3NHQ0MEdzYU1sWEZvVURjTmNOP2U9OVVyVU40&slrid=73a96da1-2090-b000-030f-f34ac8f7d8ac&originalPath=aHR0cHM6Ly8xZHJ2Lm1zL3cvYy8yZDBlZDNkNjMwZWU0MWI3L1FiZEI3akRXMHc0Z2dDM0JNUUFBQUFBQXJHakpWeGFGQTNEWERRP3J0aW1lPUJ6QVd6TG9jM1Vn&CID=fd634fe6-a13e-4593-ba7c-d3951109fd4e&_SRM=0:G:144


 

 
Tina to do 
 

Midzomernachtdroom  I Foyer                                          Tina  

 

We gingen kijken op 7 december met 12 leden en op 13 december met 5 leden. Rany en haar 

collega’s van Sjato’84 deden het fantastisch! 

 

GEEN NIEUWS, doch niet te vergeten 
 

- Mei 2026 

- Externe regie toekomst? 

- Terugkomdag schrijfcursus voorjaar 2025 te organiseren 

- Musicalcursus 01/2025 (Sander, Sarah, Silke, Nora, Ellie) 

 


